
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Levanger rådhus, kommunestyresalen 

Dato: 13.12.2023 

Tidspunkt: 17:00  - 21:55 

 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Anita Ravlo Sand ordfører SP  

Nina Bakken Bye varaordfører H  

Tone Wanderås medlem AP  

Vegard Austmo medlem AP  

Astrid Vordal medlem AP  

Per Espen Aunan medlem AP  

Ina Helen Pedersen medlem AP  

Mathias Hallem Granaune medlem AP  

Johannes Hembre-Ingul medlem AP  

Stig Ove Sommervoll medlem AP  

Siri Marie Øvrum Nesgård medlem AP  

Anne Grete Krogstad medlem AP  

Frode Lund medlem SP  

Merete Bøhn-Flatås medlem SP  

Randi Haugskott medlem SP  

Kari Flokkmann medlem SP  

Dagrun Myhr medlem SP  

Harald Asbjørn Lein medlem SP  

Lars Erik Ertsås medlem H  

Andreas Jenssen Hjelmstad medlem H  

Håvard Lutdal medlem H  

Ivar Haarstad medlem H  

Gunnar Morten Løvås medlem SV  

Siv Gjertrud Skjerve Bjøru medlem SV  

Mats Henriksen medlem FRP  

Janne Kathrine Jørstad Larsen medlem FRP  

Magne Nydal medlem KRF  

Nina Egenæs Groven medlem KRF  



Espen Wigen medlem MDG  

Ivar Rausand medlem INP  

Asgeir Persøy medlem PP  

Lars Einar Karlsen medlem R  

Oddgeir Hagen medlem V  

Mona Kristin Rømuld varamedlem H Knut-Erik Henrikø 

Jostein Trøite varamedlem SV Frida Myklebust Amdahl 

 

Fra administrasjonen møtte:  

Navn Stilling 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Trude Marian Nøst Kommunalsjef samfunnsutvikling 

Kristin Bratseth Kommunalsjef helse og velferd 

Marit Elisabeth Aksnes kommunalsjef oppvekst og utdanning 

Arnstein Kjeldsen Økonomisjef 

Ingrid Soknes Aunet Kommunalsjef Organisasjon og HR 

Vegard Knudsen Web 

Tove Nordgaard Byantikvar 

Laila Halvorsen HR 

Karl Martin Haugen  Koordinator, Helseplattformen 

Kristin Haugdahl Nøst Koordinator, Helseplattformen 

Anne Karin Veisetaune Enhetsleder Barn og familie 

Berit Ronglan Nestleder Barn og familie 

     

 
 

Ina Helen Pedersen (AP) ble erklært inhabil i sakene 89/23 og 97/23. Marit Kverkild (AP) deltok under 

behandling av disse sakene. 

Asgeir Persøy (PP) ble erklært inhabil i sak 89/23. Persøy deltok ikke under behandling av denne 

saken. 

 

Byggeskikkprisen 2023 - Kunngjøring av vinner v/ordføreren: tildelt Ken Nufsfjord og Trond Folkestad 

for «Hagen på Fribøra» 

Det er veldig fint å kunne starte kommunestyremøtet med å kunngjøre hvem som blir årets vinner av 

Levanger kommune sin byggeskikkpris. En hederspris som gjennom forbilledlig utførelse, god 

materialbruk og i samspill med sted og miljø, bidrar til å heve, fornye og utvikle den allmenne 

byggeskikken i kommunen vår. Byggeskikkprisen skal fremme gode arkitektoniske, estetiske og 

stedlige kvaliteter, samt nyskapende løsninger som ivaretar bærekraftig kvalitet.    

 

Byggeskikkprisen skal også skape engasjement i lokalsamfunnet, og innbyggerne i Levanger ble i høst 

invitert til å komme med forslag til kandidater som fortjener årets byggeskikkpris. En 



nominasjonskomité ledet av leder i planutvalget, Lars Erik Ertsås, valgte deretter ut fem kandidater 

som oppfylte kriteriene for god og forbilledlig byggeskikk. Dette var Brusve gård, Musikkens hus, 

Hagen på Fribøra, Sjøgata 14A og B og Treetop Ekne  

 

Medlemmene i plan- og utviklingsutvalget valgte deretter ut tre kandidater som gikk videre til 

avstemning hos innbyggerne. Tre verdige kandidater som på ulikt vis er gode eksempler hvordan 

man kan bidra til å forskjønne omgivelsene til glede for fellesskapet.  

 

De frivillige i Bymuseet i Levanger har i over 40 år arbeidet for å ta vare på Brusve gård som i år kan 

feire 100 år med fredning. Gjennom mot, vilje og handlekraft har de satt i stand bygningene etter 

antikvariske prinsipper med bruk av tradisjonelle materialer og teknikker i respekt for historien og 

huenes sjel.  

 

Ken Nufsfjord og Trond Folkestad viser oss hvordan den vakre hagen på Fribøra kan være til 

inspirasjon og glede ikke bare for dem selv, men også for besøkende. Hageanlegget har høy 

landskapsarkitektonisk og estetisk kvalitet, og oppleves som vakker, frodig og bugnende. Ken og 

Trond har på forbilledlig vis bevart kulturlandskapets kvaliteter og byggeskikk. Samtidig har de tilført 

nye elementer som bidrar til en unik atmosfære og styrker det biologiske naturmangfoldet. 

 

Katrine Ingebrigtsen og Johannes Skilbrigt har skapt en attraksjon med Treetop Ekne. De viser 

hvordan man kan bygge nytt samtidig som de bevare og forsterker naturens kvaliteter. Gjennom 

Treetop Ekne har de utviklet et svært spennende konsept for opplevelse og overnatting der naturens 

atmosfære spiller hovedrollen.   

 

Som sagt – alle de tre kandidater er verdige vinnere!  

 

Det er våre innbyggere i Levanger som har stemt fram en vinner. Totalt kom det inn 549 stemmer der 

vinneren av årets byggeskikkpris fikk 235 stemmer. Det er en stor glede for meg å kunne avsløre at 

vinner av årets Byggeskikkprisen er … den vakre Hagen på Fribøra.  

 

Levanger kommune gratulerer Ken Nufsfjord og Trond Folkestad som vinner av Byggeskikkprisen 
2023! 
 
Prisen vil overrekkes samtidig med de andre prisutdelingene januar neste år! 
 

Orienteringer:  

• Innherred Renovasjon IKS - forskriftsendringer v/økonomisjef Unni Storstad 

• Kommunedirektørens orienteringsnotat – desember 2023 

 

Forespørsler: 

Siv Skjerve Bjøru fremmet på vegne av Sv, Rødt og Ap følgende forespørsel: 

https://www.levanger.kommune.no/politikk/orienteringsnotat-sporsmal-og-svar-presentasjoner-referatsaker-k-styret/kommunedirektoren-orienterer.6809.aspx


Ordfører. Jeg vil rette en forespørsel til ordføreren på vegne av sv, rødt og ap i forhold til forebygging 

og bearbeiding på lavterskelnivå når det gjelder mennesker som er rammet av eller kommer hit fra 

krig. Ta da Gaza som et eksempel, der det nå er en svært alvorlig situasjon. 

En vet at tidlig innsats har god effekt. Gruppetilbud er økonomisk besparende og en kan hjelpe flere 

samtidig. Viktigheten med å komme sammen å prate, bearbeide og finne håp i vanskelige situasjoner 

kan ikke undervurderes, og kan på sikt være besparende i forhold til videre psykisk uhelse. En kan 

også se viktigheten av å møte andre med samme erfaringer, opplevelser og unngå ensomhet i 

vansker. 

Endel kommuner eks Drammen, ha opprettet samtale-kafé for denne gruppen. Et slikt 

lavterskeltilbud kan kommunen samarbeide med frivilligheten feks saniteten eller rødekors til å drive 

det, mens kommunen stiller med psykiatrisk sykepleier og tolk i samtale. 

Er dette eller lignende tiltak noe ordfører eller kommunen har sett på som alternativ for å ivareta og 

hjelpe de som er berørt av eller kommer fra svært belastende situasjoner som fleks Gaza. 

Ordføreren svarte. Informasjon vil bli lagt ut på «spørsmål og svar». 

***  

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet forespørsel angående kommunedirektørens håndtering av at 

Kirkegata 48 er lagt ut for salg.  

Kommunedirektøren svarte.  

Protokollen er godkjent av: 

  



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 

PS 80/23 Referatsaker  

PS 81/23 Ny renovasjonsforskrift og ny slamforskrift  

PS 82/23 Innherred Renovasjon IKS - endring av selskapsavtale  

PS 83/23 Eldrerådet - Årsmelding 2023  

PS 84/23 Årsmelding 2023 - Råd for personer med funksjonsnedsettelse  

PS 85/23 Medlemskap i grensekomiteen Fellesrådet  

PS 86/23 Valg av styrer, råd og utvalg i Levanger kommune - Representantskapet 
Midt-Norge 110-sentral IKS 

 

PS 87/23 Levanger Arena KF - valg av styremedlemmer fra 2024  

PS 88/23 Levanger kommuneskoger KF - Valg av styremedlemmer fra 2023  

PS 89/23 Prioritering av spillemiddelsøknader 2023/2024  

PS 90/23 Tilstandsrapport for barnevernstjenesten i Levanger 2022/2023  

PS 91/23 Omklassifisering av veg - ved Hammer gård, Åsen  

PS 92/23 Gatebruksplan for Levanger by- sluttbehandling og vedtak  

PS 93/23 Detaljregulering Bergstua - sluttbehandling  

PS 94/23 Utbygging av bredbånd Ekne - Ronglan-Nesvatnet, Åsen del 1, Åsen-
Vollamarka, Nesset via Håa-Holsandbukta. Utbetaling av egenandel. 

 

PS 95/23 Status innføring Helseplattformen - oppdatering pr. oktober 2023  

PS 96/23 Enøktiltak i kommunal regi for reduksjon av klimagassutslipp  

PS 97/23 Søknad om kommunal garanti - Torsbustaden skisenter AS  

PS 98/23 Budsjett 2024 for NOK.Trøndelag  

PS 99/23 Omdanning av samarbeid - Innherred Kommuneadvokat (IK) Kommunale 
Oppgavefellesskap 

 

PS 100/23 Omdanning av samarbeid - Innherred kommunale oppgavefelleskap for 
regnskap, innfordring og lønn 

 

FO 24/23 Interpellasjon fra Ivar Haarstad (H) - Kontrollutvalget  

PS 80/23 Referatsaker 
Kommunestyrets behandling av sak 80/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Saken utgår 

 

PS 81/23 Ny renovasjonsforskrift og ny slamforskrift 



Kommunestyrets behandling av sak 81/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

1.Ny Renovasjons- og slamforskrift datert 05.06.23 vedtas. 

2.Kommunestyret ber om å bli holdt orientert om det videre arbeidet i arbeidsgruppa gjennom 

kommunedirektørens orienteringsnotat. 

  

 

PS 82/23 Innherred Renovasjon IKS - endring av selskapsavtale 

Kommunestyrets behandling av sak 82/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Revidert selskapsavtale for Innherred Renovasjon IKS vedtas som framlagt.  

  

 

PS 83/23 Eldrerådet - Årsmelding 2023 

Kommunestyrets behandling av sak 83/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  



Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

 

VEDTAK 

Årsmelding 2023 – Eldrerådet vedtas 

 

PS 84/23 Årsmelding 2023 - Råd for personer med funksjonsnedsettelse 

Kommunestyrets behandling av sak 84/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

 

VEDTAK 

Årsmelding 2023 vedtas. 

  

PS 85/23 Medlemskap i grensekomiteen Fellesrådet 

Kommunestyrets behandling av sak 85/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Magne Nydal (KRF) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Levanger kommune melder seg inn i grensekomiteen Fellesrådet. 2. Medlemsavgiften på 62.000 
kroner finansieres over driftsbudsjettet, ansvar 130. 
 
Avstemning: 
Ved alternativ avstemning mellom innstillingen og forslag fra Magne Nydal, ble Nydal sitt forslag 
vedtatt med 33 mot 2 stemmer (FRP). 
 



VEDTAK 

1.Levanger kommune melder seg inn i grensekomiteen Fellesrådet.  

2.Medlemsavgiften på 62.000 kroner finansieres over driftsbudsjettet, ansvar 130. 

  

 

PS 86/23 Valg av styrer, råd og utvalg i Levanger kommune - Representantskapet 

Midt-Norge 110-sentral IKS 

Kommunestyrets behandling av sak 86/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Valgutvalgets forslag: 

Representantskapet Midt-Norge 110-sentral IKS  

Medlem: 

Nina Bakken Bye 

Vara: 

1. Stig Ove Sommervoll  

2. Kari Flokkmann 

Avstemning: 

Enstemmig 

 

VEDTAK 

Representantskapet Midt-Norge 110-sentral IKS 

Medlem: 

Nina Bakken Bye 

Vara: 

1. Stig Ove Sommervoll  

2. Kari Flokkmann 

PS 87/23 Levanger Arena KF - valg av styremedlemmer fra 2024 

Kommunestyrets behandling av sak 87/2023 i møte den 13.12.2023: 



Behandling  

Forslag i møte: 

Ordføreren som valgkomite fremmet følgende forslag til styremedlemmer og varamedlemmer til 

Levanger Arena KF fra 2024: 

Som styremedlemmer og varamedlemmer til Levanger Arena KF fra 2024 velges: 

Per Anders Folladal, medlem 

Trude Hynne, medlem 

Christian Wee, 1. vara 

Per Anders Folladal velges som leder. 

Ihht innstilling fra Idrettsrådet velges Ola Stene som nytt fast medlem 

  

VEDTAK 

Som styremedlemmer og varamedlemmer til Levanger Arena KF fra 2024 velges: 

Per Anders Folladal, leder 

Trude Hynne, medlem 

Christian Wee, 1. vara 

Idrettsrådets representant i styret: Ola Stene  

PS 88/23 Levanger kommuneskoger KF - Valg av styremedlemmer fra 2024 

Kommunestyrets behandling av sak 88/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ordføreren som valgkomite fremmet følgende forslag til styremedlemmer og varamedlemmer til 

Levanger kommuneskoger KF fra 2024: 

John Grønli Velges for 2 år Foreslås som leder 

Frode Lund Velges for 4 år  

Bjørn Grenne Velges for 2 år  

Line Alfnes Velges for 4 år Foreslås som nestleder 

Jan Rønning Velges for 4 år  



Jon Hiberg (vara) Velges for 2 år   

Amund Sand (vara) Velges for 4 år  

Janne Kathrine Jørstad (vara) Velges for 4 år  

 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Styremedlemmer og varamedlemmer til Levanger kommuneskoger KF fra 2024: 

John Grønli Velges for 2 år leder 

Line Alfnes Velges for 4 år nestleder 

Frode Lund Velges for 4 år  

Bjørn Grenne Velges for 2 år  

Jan Rønning Velges for 4 år  

Jon Hiberg (vara) Velges for 2 år   

Amund Sand (vara) Velges for 4 år  

Janne Kathrine Jørstad (vara) Velges for 4 år  

 

 

PS 89/23 Prioritering av spillemiddelsøknader 2023/2024 

Kommunestyrets behandling av sak 89/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Habilitet: 
Ina Pedersen ba om vurdering av sin habilitet.  Pedersen er styreleder i Torsbustaden skisenter AS. 
Pedersen ble av et enstemmig kommunestyre erklært inhabil. (Kommuneloven § 11-10 og 
forvaltningsloven § 6). Pedersen fratrådte møter under behandling av denne saken. Marit Kverkild 
tiltrådte møtet under behandling av saken. 
 
Asgeir Persøy (PP) ba om vurdering av sin habilitet. Persøy er styremedlem i IL Sverre. Persøy ble av 
et enstemmig kommunestyre erklært inhabil. (Kommuneloven § 11-10 og forvaltningsloven § 6). 
Persøy fratrådte møter under behandling av denne saken. 
 

Forslag i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Levanger kommune vedtar følgende forslag til prioritering av spillemidler i Levanger søknadsåret 

2023/2024: 

Ordinære søknader: 

1.Levanger kommune – Rehabilitering av kunstgressbane Levanger fritidspark 2016/2017 (gjentatt) 

2.Levanger kommune – Åsenhallen (gjentatt) 

3.Torsbustaden skisenter AS – snøproduksjon hoppanlegg (fornyet) 

4.Torsbustaden skisenter AS – kombinert/sprinttrase og snøproduksjon (fornyet) 

5.Sportsklubben Nessegutten – rehabilitering av saler klubbhus/samfunnshus (fornyet) 

6.Sportsklubben Nessegutten – rehabilitering av 11er kunstgressbane Nesseguttbanen (fornyet) 

7.Levanger kommune – sanitæranlegg Skånestangen (fornyet) 

8.Trøndelag fylkeskommune – 2 tiltak Levangerhallen (fornyet) 

9.Levanger kommune – Dagsturhytta i Levanger (ny) 

10.Frol IL – rehabilitering av Furuhevelen o-kart (ny) 

11.IL Sverre – rehabilitering av klubbhus Elberg stadion (ny) 

12.Levanger og Fro skytterlag – Nye elektroniske skyteskiver i Levangerhallen (ny) 

PS 90/23 Tilstandsrapport for barnevernstjenesten i Levanger 2022/2023 

Kommunestyrets behandling av sak 90/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

 



VEDTAK 

Kommunestyret takker de ansatte i barneverntjenesten for den innsatsen som er gjort for barn, unge 

og deres familier det siste året. Kommunestyret tar rapporten til orientering og kommunedirektøren 

bes komme tilbake med en orientering for hvordan de problemene og utfordringene som beskrives i 

rapporten skal løses. 

PS 91/23 Omklassifisering av veg - ved Hammer gård, Åsen 

Kommunestyrets behandling av sak 91/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

1. Ca. 144 meter av gammel E6 ved Åsen, nedlegges som kommunal veg etter veglova §7.  

2. Ny del av gammel E6 ved Åsen, klassifiseres som kommunal veg etter veglova §8.  

3. Midlertidig bygd gang- og sykkelveg langs gammel E6 ved Åsen, fra Vikhammer og opp mot 

gammel E6, 168, klassifiseres som kommunal gang og sykkelveg etter veglova §8.  

PS 92/23 Gatebruksplan for Levanger by- sluttbehandling og vedtak 

Kommunestyrets behandling av sak 92/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Vedlagt «Gatebruksplan for Levanger by versjon revidert etter høring» legges til grunn for vedtak. 

Der er ny foreslått tekst markert med GRØNN skrift inngår. Der er det også følgende endringer i 

illustrasjoner: 

I anbefaling mot 2040: 



-Tydeliggjøring med tekst hvor nedkjøringsramper tenkes. 

-Brugata omgjøres til bylivsgate. 

-Grønns gate omgjøres til gateløp for hovedtrafikkstrømmer. 

-Stekning for hovedtrafikkstrømmer utvides slik at det er sammenkoblet fergeleiet. 

I anbefaling mot 2050: 

-Tydeliggjøring av areal som vurderes til ringveg. 

-Avgrensningssone (rød strek) justeres iht. avgrensning for område for potensiell ringveg. 

-Brugata omgjøres til bylivsgate. 

-Grønns gate omgjøres til gateløp for hovedtrafikkstrømmer. 

-Stekning for hovedtrafikkstrømmer utvides slik at det er sammenkoblet fergeleiet. 

-Nytt bilde under tiltak med store avhengigheter 

PS 93/23 Detaljregulering Bergstua - sluttbehandling 

Kommunestyrets behandling av sak 93/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Detaljreguleringen Bergstua vedtas jfr. plan- og bygningsloven § 12-12. 

PS 94/23 Utbygging av bredbånd Ekne - Ronglan-Nesvatnet, Åsen del 1, Åsen-

Vollamarka, Nesset via Håa-Holsandbukta. Utbetaling av egenandel. 

Kommunestyrets behandling av sak 94/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Egenandel for utbygging av bredbånd Ekne-Ronglan-Nesvatnet, Åsen-Vollamarka langs fylkesveg 752 

og Nesset via Håa mot Holsandbukta pålydende totalt kr. 2.255.000,- overføres driftsbudsjett veg 

ansvar 6762 og finansieres slik: 

Kr. 1.430.000,- tas av NTE-midler avsatt til formålet 

Kr. 825.000,- tas av disposisjonsfondet 

PS 95/23 Status innføring Helseplattformen - oppdatering pr. oktober 2023 

Kommunestyrets behandling av sak 95/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende forslag:  
Punkt 2 endres til: 
Kommunedirektøren bes fremme vurdering av innføringen av Helseplattformen for kommunestyret 
innen utgangen av mai 2024.                                                           
Tillegg - nytt punkt 4: 
Det gjennomføres en brukerundersøkelse blant medbestemmelsesgruppene i hver avdeling før 
kommunestyremøtet i mai for å styrke grunnlaget for vurderingen omtalt i punkt 2. 
 
Mats Henriksen (FRP) fremmet vegne av FRP og PP følgende forslag:  
Alternativ til punkt 2: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren starte arbeidet med å reversere innføringsløpet av 
Helseplattformen i Levanger kommune. 
Alternativ til punkt 3: 
Kommunestyret er alvorlig bekymret for hvilke konsekvenser en utrulling av Helseplattformen i Helse 
Nord Trøndelag vil ha for de samlede helsetjenestene i regionen. 

Gunnar Løvås (SV) fremmet følgende forslag – alternativ til pkt. 2: 
Levanger bør snarest utrede exit-mulighet der man i tillegg til økonomisk, praktisk og juridisk aspekt, 
har hovedvekt på faglig vurderinger og konsekvenser for de helhetlige helsetjenester for våre 
innbyggere (hvor både kommunale tjenester og tjenester i HNT/HMN inngår). Kommunestyret ber 
om å få en slik sak senest 10. april. 

Avstemning: 
Innstillingen, pkt. 1, enstemmig vedtatt.  
Henriksen sitt forslag, pkt. 2, avvist med 29 mot 6 stemmer (FRP, MDG, PP, Flokkmann, Haugskott) 
Løvås sitt forslag avvist med 30 mot 5 stemmer (SV, Sommervoll, INP) 
Sand sitt endringsforslag, pkt 2, vedtatt med 24 mot 11 stemmer (Flokkmann, Haugskott, SV, 
Sommervoll, FRP, PP, MDG, INP) 
Innstillingen pkt. 3, vedtatt med 28 mot 7 stemmer som ble avgitt for Henriksen sitt alternative 
forslag pkt. 3 (FRP, PP, MDG, Haugskott, Flokkmann, Lutdal) 



Sand sitt tilleggsforslag vedtatt med 31 mot 4 stemmer (SV, INP) 
 
VEDTAK 

1. Saken tas til orientering.  
2. Kommunedirektøren bes fremme vurdering av innføringen av Helseplattformen for 
kommunestyret innen utgangen av mai 2024.                                                           
3. Kommunestyret er alvorlig bekymra for konsekvensene av innføringa av helseplattformen.  
4. Det gjennomføres en brukerundersøkelse blant medbestemmelsesgruppene i hver avdeling før 
kommunestyremøtet i mai for å styrke grunnlaget for vurderingen omtalt i punkt 2. 
 

PS 96/23 Enøktiltak i kommunal regi for reduksjon av klimagassutslipp 

Kommunestyrets behandling av sak 96/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Jostein Trøite (SV) fremmet følgende forslag til vedtak: 

Saksfremlegget viser til ENØK-tiltak i kommunalregi i forhold til vedtatt budsjett, men det viser ikke 

tiltak som er i samsvar med nasjonale mål, slik det er bedt om i kommunestyret sak86/2022. Saken 

sendes tilbake til kommunedirektøren for ny behandling. Saken legges fram 1 halvår 2024. 

Avstemning: 

Innstillingen vedtatt med 18 mot 17 stemmer som ble avgitt for Trøite sitt forslag til vedtak (SV, AP - 

Sommervoll, MDG, R, PP, Groven, Venstre)  

VEDTAK 

Saken tas til orientering. 

PS 97/23 Søknad om kommunal garanti - Torsbustaden skisenter AS 

Kommunestyrets behandling av sak 97/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Habilitet: 
Ina Pedersen ba om vurdering av sin habilitet.  Pedersen er styreleder i Torsbustaden skisenter AS. 
Pedersen ble av et enstemmig kommunestyre erklært inhabil. (Kommuneloven § 11-10 og 
forvaltningsloven § 6). Pedersen fratrådte møter under behandling av denne saken. Marit Kverkild 
tiltrådte møtet under behandling av denne saken. 
 

Forslag i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Enstemmig 

 

VEDTAK 

1.Levanger kommune garanterer med selvskyldnergaranti for lån inntil kr. 7.500.000,- for 

Torsbustaden skisenter AS. 

2.Garantien gjelder for lånets hovedstol med tillegg av 10% av til enhver tid gjeldende hovedstol til 

dekning av eventuelle renter og omkostninger.  

3.Garantiansvaret starter ved låneopptaket, reduseres i takt med nedbetalingen av lånet og 

opphører etter 20 år, med tillegg av inntil to år.  

4.Saken går til Statsforvalteren i Trøndelag for endelig godkjenning 

PS 98/23 Budsjett 2024 for NOK.Trøndelag 

Kommunestyrets behandling av sak 98/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

 

VEDTAK 

Budsjett 2024 for NOK. Trøndelag vedtas. 

PS 99/23 Omdanning av samarbeid - Innherred Kommuneadvokat (IK) Kommunale 

Oppgavefellesskap 

Kommunestyrets behandling av sak 99/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 



 

VEDTAK 

Kommunestyret vedtar opprettelse av Innherred Kommuneadvokat kommunale oppgavefellesskap, 

og gir ordfører fullmakt til å signere framlagte samarbeidsavtale. Dagens drift og innhold i Innherred 

Kommunesamarbeid – Kommuneadvokat overdras i sin helhet til det nye oppgavefellesskapet. 

Ordfører velges som kommunens representant til samarbeidets representantskap. Varaordfører 

velges som vararepresentant. 

PS 100/23 Omdanning av samarbeid - Innherred kommunale oppgavefelleskap for 

regnskap, innfordring og lønn 

Kommunestyrets behandling av sak 100/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Kommunestyret vedtar opprettelse av Innherred kommunale oppgavefellesskap for regnskap, 

innfordring og lønn, og gir ordfører fullmakt til å signere framlagte samarbeidsavtale. Dagens drift og 

innhold i Innherred kommunesamarbeid for regnskap, innfordring og lønn overdras i sin helhet til det 

nye oppgavefellesskapet. Ordfører velges som kommunens representant til samarbeidets 

representantskap. Varaordfører velges som vararepresentant. 

FO 24/23 Interpellasjon fra Ivar Haarstad (H) - Kontrollutvalget 

Kommunestyrets behandling av sak 24/2023 i møte den 13.12.2023: 

Behandling  

Ivar Haarstad (H) fremmet følgende interpellasjon: 

Kontrollutvalg for perioden 2023 – 2027 ble valgt av kommunestyret i sak PS 69/2023 den 

11.10.2023. 

Kontrollutvalget er et viktig utvalg med sentral plass i den kommunale forvaltningen. Etter 

kommuneloven av 1992 er formålet å sikre kommunene en egenkontroll basert på demokratiske 

prinsipper. Det ble sett på som en del av det kommunale selvstyret og skulle på sikt redusere 

behovet for statlig tilsyn. Kommunestyret har det øverste tilsynet med den kommunale forvaltningen 



og skal velge et eget kontrollutvalg som skal gjennomføre dette tilsynet på kommunestyrets vegne 

(kommunelovens § 23-1). 

Kontrollutvalget har en uavhengig stilling i forvaltningen og skal utøve sin funksjon på vegne av 

kommunestyret og er kun underlagt kommunestyret. Kontrollutvalget har eget sekretariat (Konsek) 

og er slik ikke avhengig av/skal ikke bruke kommunens administrasjon som sekretariat. 

Kontrollutvalget er ansvarlig for kontroll med hele den kommunale virksomheten. Ansvaret er ikke 

begrenset til administrasjonen, men omfatter også formannskapet, andre politiske utvalg, ordfører 

og selskaper hvor kommunen har eierinteresser. Kontrollutvalget skal føre tilsyn med forvaltningen 

for å påse at kommunestyrets vedtak og intensjoner følges opp, at forvaltningen drives etter 

gjeldende rett og at den enkelte innbygger får lovfestede tjenester og rettigheter. 

Kontrollutvalget skal ikke overprøve politiske prioriteringen eller vedtak, men kan uttale seg dersom 

kommunestyret har truffet eller er i ferd med å treffe vedtak som vil være ulovlig. 

Kontrollutvalget skal sørge for at følgende oppgaver blir utført: Regnskapsrevisjon, 

forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll. 

Det kan sies mye mer om oppgavene. Jeg er nyvalgt medlem i kontrollutvalget. 

Jeg ble valgt til kommunestyret første gang i 1999. Jeg har møtt et par ganger som vara i 

kontrollutvalget for lenge siden. 

Jeg har ikke opplevd kontrollutvalget som et sentralt organ i Levanger kommune. I forrige periode var 

det ikke synlig på kommunens møteplan. Det er heller ikke inne på møteplanen for 2024. Lista over 

medlemmer ble ikke endret etter skifte av ledelse våren 2023. I skrivende stund (23.11.) er 

kontrollutvalget fra 2019 – 2023 uendret på kommunens nettside. 

På den ene siden skal kontrollutvalget være et sentralt og viktig organ i Levanger kommune. På den 

andre siden opplever jeg at det er bortgjemt og nærmest usynlig. Her har nok kontrollutvalget et 

medansvar. Kontrollutvalg finnes i lenke til Konsek på kommunene hjemmeside. Alle andre utvalg 

står. Lenken kan være mer synlig og slik lettere tilgjengelig. 

Jeg har følgende forslag til vedtak: 

Kontrollutvalget tas inn i den kommunale møteplanen for å bli mere synlig. 

Innbyggere og politikere oppfordres til å melde fra til kontrollutvalget dersom de mener kommunale  

vedtak ikke følges opp eller er feil. 

  

SVAR FRA ORDFØRER 



Takk for interpellasjonen. Kontrollutvalget er et viktig organ i kommunen, og det er bra å fremheve 

arbeidet som gjøres der.  

Når det gjelder forslag til vedtak så er utvalgsmøtene nå tatt inn i møteplanen. Andre del av forslaget 

støttes også, men jeg vil oppsummere noe om Kontrollutvalgets rolle og funksjon. Der er også 

begrensninger i myndighetsområdet til utvalget. 

Nyttig veiledning for Kontrollutvalgets rolle og funksjon finner man i «Forskrift om kontrollutvalg og 

revisjon» fra 2019 (FOR-2019-06-17-904) og i Kontrollutvalgsboken, en veileder fra departementet 

fra 2015. Link til det her vil fremgå av protokollen. 

Det går to kontrollinjer fra kommunestyret: Den ene linjen går fra kommunestyret til 

administrasjonen, ved kommunedirektøren. Den andre kontrollinjen går fra kommunestyret til 

kontrollutvalget.  

Det er kommunestyret som har det overordnede kontrollansvaret for den kommunale virksomheten, 

og kontrollutvalget er å anse som kommunestyrets redskap i det ansvaret. Av den grunn er det kun 

kommunestyret som kan pålegge kontrollutvalget oppgaver. Enkeltrepresentanter fra 

kommunestyret kan ikke alene pålegge kontrollutvalget oppgaver. 

Kontrollutvalgets fokus skal være på systemkontroll, og skal føre det løpende tilsynet med den 

kommunale forvaltningen på vegne av kommunestyret. Kontrollutvalget skal se til at kommunens 

regnskaper blir revidert på en betryggende måte, og at den økonomiske forvaltningen foregår i 

samsvar med gjeldende bestemmelser og vedtak. Kontrollutvalget skal også påse at det føres kontroll 

med forvaltningen av kommunens interesser i selskaper osv. Kontrollutvalget skal ikke være en arena 

for partipolitikk, eller overprøve politiske beslutninger. Utvalget kan likevel uttale seg til vedtak som 

utvalget mener vil være ulovlige eller dersom utvalget mener at saker til kommunestyret ikke er 

tilstrekkelig utredet.  

Det er kontrollperspektivet som skal legge føringer, og det skal derfor legges planer for 

forvaltningsrevisjon og selskapskontroll.  

Når det gjelder henvendelser fra andre parter enn kommunestyret, må kontrollutvalget selv vurdere 

om utvalget vil behandle forespørselen eller ikke. Om kontrollutvalget skal behandle en sak, 

avhenger av om saken ligger innenfor utvalgets mandat. I tillegg må kontrollutvalget vurdere om 

saken representerer en så stor risiko for manglende måloppnåelse, etterlevelse av regler eller 

oppfølging av vedtak at den bør følges opp.  

Siden kontrollutvalget er underordnet kommunestyret har kontrollutvalget i utgangspunktet ikke et 

tilsynsansvar overfor kommunestyret.  

Det er viktig å være klar over at kontrollutvalget ikke er et klageorgan og at utvalget derfor ikke 

behandler klager på vedtak som har vært til administrativ behandling. Utvalgets rolle må altså 

avgrenses mot, og ikke sammenblandes med, klagemuligheter og klageinstanser som innbyggere må 

forholde seg til, eller kommunens eget system for varsling; Varslingssekretariatet.  

Avstemning: 

Haarstad sitt forslag enstemmig vedtatt. 

VEDTAK 

Kontrollutvalget tas inn i den kommunale møteplanen for å bli mere synlig. 

https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2019-06-17-904?q=kontrollutvalg
http://www.regjeringen.no/contentassets/67b3cb9c983a49b2be54e8b932faceb9/kontrollutvalgsboka.pd


Innbyggere og politikere oppfordres til å melde fra til kontrollutvalget dersom de mener kommunale  

vedtak ikke følges opp eller er feil. 

  

 


